
 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MĚSÍČNÍK ZÁKLADNÍ ŠKOLY V CHOTOVINÁCH ČÍSLO 10 ROČNÍK 2013/2014 

Červnové okénko ředitele 
Nastal poslední měsíc 

školního roku 2013/2014. 
V červnu mají své místo akademie, 
které se dětem ze školy a školky 
moc povedly. Konaly se třídní ex-
kurze a výlety. Proběhlo školní 
kolo Atletické olympiády 

Vzhledem k tomu, že dvě 
děti ukončily na konci června do-
cházku do MŠ, vyhlásil jsem na 
18. srpna od 14 do 16 hodin druhé 
kolo přijímacího řízení na tato 
místa. Podrobnější informace na 
webových stránkách školy.  

Obdrželi jsme grant na 
podporu výuky cizinců ve výši 
3670 Kč. Dále jsme obdrželi grant 
na podporu výuky druhého cizího 
jazyka ve výši 2400 Kč.  

Červen přinesl mnoho 
sportovních úspěchů. Fotbalisté 
šesté a sedmé třídy vybojovali 
3. místo na okresním přeboru. At-
leti přivezli z okresního kola atle-
tické olympiády pět medailí. 
Michaela Plešáková získala 
1. místo v běhu na 500 metrů 

a 2. místo v hodu kriketovým míč-
kem. Anna Borová byla druhá ve 
skoku dalekém, Jakub Šindelář byl 
druhý ve sprintu a Jiří Seidl byl 
druhý ve skoku vysokém. Všem 
blahopřeji k úspěchům. 

Chtěl bych poděkovat 
sponzorům, Sdružení přátel ZŠ 
dalo škole 16 tisíc a Václav 
Navrátil věnoval 5 tisíc korun. Dě-
kujeme.  

Ve škole jsme rozdali vy-
svědčení, máme na škole 116 žáků 
s vyznamenáním, 87 žáků prospělo 
a 3 žáci neprospěli. Na prvním 
stupni prospělo s vyznamenání 
72,5 % žáků, na druhém stupni 
24,8 % žáků. Slavnostně jsme se 
rozloučili s absolventy, zhodnotili 
školní rok a rozešli se na prázd-
niny. 

Petr Havlík – ředitel školy 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

CCC HHH OOO TTT OOO VVV III NNN SSS KKK ÝÝÝ    ŠŠŠ KKK OOO LLL ÁÁÁ KKK    

VYDÁVÁ ZŠ CHOTOVINY  
ŠÉFREDAKTOR :  Jiří Honza 
REDAKČNÍ RADA : Lucie Dražilová, Miroslava 
Honzová, Kristýna Chalupská  
OBÁLKA : Jiří Honza 
ILUSTRACE :  
Eliška Bervidová a Kristýna Chalupská 
 
TISK : tiskárna ABC CHOTOVINY  

J a k ý  t o  b y l  š k o l n í  r o k ?  
Zhodnotím-li školní rok 

2013/2014 jako celek, můžu říci, že 
byl úspěšný. Hodnotím největší ves-
nickou školu v okrese, která se neu-
stále rozvíjí, navyšuje počty žáků 
a dosahuje dobrých výchovně 
vzdělávacích výsledků.  

Vezměme to od nejmenších. 
MŠ měla v září 98 dětí a na konci 
roku 108 dětí. Letos jsme v MŠ ote-
vřeli 4. třídu (třídu Rybiček), která 
je nově, moderně zařízená. Dále 
jsme modernizovali prostory pro in-
dividuální práci s dětmi a prostory 
pro zájmové kroužky. MŠ je napl-
něna především ze spádové oblasti. 
79 dětí je z Chotovin, 5 z Jedlan, 
11 z Nemyšle, 5 ze Sudoměřic, další 
z Mitrovic, Mezna, Košína apod. 
Dětem v MŠ nabízíme i zájmové 
kroužky. Jsou to angličtina, kera-
mika a flétna.   

Škola v září měla 202 žáků 
a na konci roku máme 206 žáků. 
Škola poskytuje kvalitní vzdělání, 
což ověřujeme nezávislou firmou 
Scio, která také připravuje 
v Jihočeském kraji přijímací 
zkoušky na gymnázia. Naše absol-
ventská třída skončila mezi 10 % 
nejlepších škol z ČJ a AJ a mezi 
20 % nejlepších škol v matematice. 
Tito žáci byli přijati jedna na 
gymnázium, jedna na ekonomické 
lyceum, tři na průmyslovku a jeden 
na učební obor. Nejlepší žáci v kraji 
ze sedmých tříd chodí k nám do 
školy. Lucie Dražilová je nejlepší 
v kraji v českém jazyce a Michael 
Filip je nejlepší v kraji v matematice 
a obecně studijních předpokladech. 
Také u ostatních tříd sledujeme, jaký 
posun žáci učinili za svá školní léta 
(první testy vyplňují již ve 3. třídě, 
pak každý rok na druhém stupni) 
a vidíme, že většinou se všichni neu-
stále zlepšují, dosahují lepších vý-
sledků a pracují podle svých mož-
ností.  Zúčastňujeme se různých 
soutěží, olympiád a přehlídek, kde 
se nejlepší žáci školy poměřují 
s ostatními. Letos Matěj Volf vyhrál 

Pythagoriádu v okresním kole pá-
tých tříd a byl i nejlepší 
v Matematickém klokanovi 
v republice. Medailová umístění, 
a dovolím si říci, jako tradičně při-
vážejí zpěvačky a sportovci. Máme 
okresní přeborníky ve florbalu čtvr-
tých a pátých tříd, dále šestých 
a sedmých tříd, dívky osmé a deváté 
třídy skončily na 3. místě, chlapci 
osmé a deváté třídy na 4. místě. Žáci 
šesté a sedmé třídy získali 3. místo 
v kopané. Žákyně Michaela 
Plešáková v atletice většinou vy-
hrála každé závody, na které za 
školu nastoupila, a další tři závod-
níci se umístili na medailových 
místech v okresním kole atletické 
olympiády. Máme z nich velikou ra-
dost a děkujeme jim za reprezentaci 
školy.  

Na škole proběhly ce-
loškolní projektové dny na téma 
Ochrana při mimořádných událos-
tech, Dopravní výchova 
a Multikulturní výchova. Dále pro-
běhlo mnoho projektů jednotlivých 
tříd. Místo stále má výuka plavání 
ve dvou ročnících na prvním stupni 
a lyžařský kurz na druhém stupni. 

Škola nabízí velkou spoustu 
zájmových aktivit. Ať jsou to čtyři 
oddělení školní družiny, která již ne-
stačí zájmu žáků. Dále na škole pů-
sobí školní klub, který čítá kromě 
samotného klubu i 24 kroužků 
v šestnácti oblastech. Během roku 
vedoucí těchto kroužků připravili 
pro zájemce mnoho akcí, výletů 
a soustředění. Jejich výčet by zabral 
celou stránku. Jsme rádi, že se daří 
jako vedoucí kroužků zapojit 
i profesionální trenéry z táborských 
oddílů při dodržení naší strategie – 
kroužky cenově dostupné všem. Na 
naší škole má odloučené pracoviště 
ZUŠ Tábor, kde se žáci učí hrát na 
hudební nástroje. Spolupracujeme 
s dalšími subjekty TJ Sokol a ČZS 
při volnočasových aktivitách. 

Zapojením do grantového 
programu škola získává prostředky 

na nákup nových, moderních pomů-
cek. V letošním roce jsme získali 
grant přes 1 milion Kč z EU OP VK 
hlavně na školního psychologa na 
půl úvazku a na speciálního peda-
goga na třetinu úvazku. Dále jsme 
získali přes 60 tisíc Kč v grantu vy-
hlášeném MAS Krajina srdce na 
podporu předmětů směřující 
k řemeslné dovednosti.  Další, 
s výše uvedenými granty nesrovna-
telně malé, grantové prostředky jsme 
získali na výuku cizinců a výuku 
dalšího cizího jazyka. Úspěšně jsme 
zakončili grant EU peníze školám 
a v srpnu skončí grant Zlepšení 
podmínek výuky přírodovědných 
předmětů na základní škole. Neu-
stále sledujeme nově vyhlášené 
grantové výzvy, a pokud jsou příz-
nivé pro rozvoj školy, zapojíme se 
do nich podáním přihlášky nebo 
podpisem partnerských smluv. 

Závěrem bych chtěl ještě 
jednou poděkovat paním učitelkám 
Marii Krejsové, Janě Zrzavecké 
a Jindře Vazdové a kuchařce Růženě 
Pilařové za jejich vynikající práci 
pro školu a popřát jim mnoho ra-
dosti a klidu v další etapě života. 

Děkuji všem zaměstnancům 
školy za odvedenou práci pro školu. 
Všem sponzorům za dary.  Zřizova-
teli za podporu. Rodičům za jednotu 
při výchově jejich dětí. Dětem 
a žákům za snahu a přístup. A nám 
všem přeji hezké prázdniny. 

Petr Havlík – ředitel školy 


